
 
Bestyrelsesmøde den 9. maj 2022 

Referat 

Til stede: Cecilie var med til punkt 1, Jens-Christian, Kristine, Erik, Søren og Susanne.  

 

Pkt. 1: Cecilie fra Café Ingeborg orienterer 

Cecilie fortæller om brug af det sociale medie, Facebook og Instagram. Desuden om at man i andre 
landsbyer bruger flyers til kommunikation. 

Vi alle talte om Børnenes maddag og spurgte os selv. Skal vi køre videre? Det blev vi enige om, at 
vi skal. Dagen blev besluttet til tirsdag den 23. august. Cecilie vender tilbage, om datoen er OK for 
Café Ingeborg. Café Ingeborg vil stå for maden og også give maden første gang. 

Cecilie fortalte også om at i Vigersted og Ørslev har de fået madfællesskaber op at stå. Begge 
steder stod Café Ingeborg for et informationsmøde.  

Ang. Sct. Hansaften: Spisningen starter kl. 18. Kokkene vil gerne komme med forslag til menu. 
Antal deltagere skal der gives besked om senest om onsdagen ugen før. Der bliver ingen ”idræt”. 

Evaluering: Projektet ”Café Ingeborg på hjul” kører år 2022 med. Projektet skal evalueres, og 
Cecilie spurgte om bestyrelsen vil deltage, hvilket vi sagde ja til. Bestyrelsen bliver inviteret, det 
bliver i starten af september. Hvor mange af os der deltager blev ikke besluttet. 

 

Pkt. 2: Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet blev godkendt. Der var en kommentar om at skrive overskrifter ved de enkelte punkter, 
hvilket gør det nemmere at læse, hvis man ikke har dagsordenen ved siden af sig. 

 

Pkt. 3: Nyt fra formanden 

Jens-Christian har mere eller mindre lovet VHG, at de kan låne Borgerforeningens højtaler og telt 
til loppemarkedet. Alle bakker op. Erik vil gerne være med til at sætte teltet op. 

 

Pkt. 4: Konstituering 

Jens Christian fortsætter som formand og Erik fortsætter som kasserer.  

 



 
Pkt. 5: Evaluering af generalforsamlingen og maddag den 12. april 

Det var en god generalforsamling. Når vi dækker bord til spisning, skal der endelig ikke dækkes til 
flere, end der deltager. Det er ikke godt med tomme pladser. Fremover sidder bestyrelsen samlet. 
Det siges, når vi byder velkommen, hvorfor vi gør det. 

Kristine skriver på Facebook, bl.a. 1) Tilmelding. 2) Hjælp til maddage. 

 

Punkt 6: Regnskab 

192 har betalt. Kristine skriver en reminder på Facebook. 

 

Punkt 7: Fastsættelse af maddage for kommende sæson 

Vi vendte kort, at der ikke bliver nogen ”store spilledag” lørdag den 27. august, da bestyrelsen i 
VHG har udfordringer med at få besat bestyrelsesposter. 

Vi holder fast i rullende dage. Følgende datoer blev fastlagt: 

Tirsdag den 23. august: Børnenes maddag. 

Mandag den 19. september. 

Tirsdag den 25. oktober. 

Onsdag den 16. november. 

Onsdag den 14. december (der er julekoncert i Vetterslev Kirke den 15. december). 

Mandag den 16. januar. 

Tirsdag den 21. februar. 

Torsdag den 16. marts. Vandværkets generalforsamling (Susanne har talt med Lise, kassereren). 

 

Punkt 8: Forarbejde til Sankthansaften 

Erik har fået priser på hoppeborg. Erik søger penge fra temaudviklingspuljen og bestiller. 

Vi skal bruge Facebook. 

Erik kontakter Søren Christiansen fra VHG. Søren beslutter dato for et arbejdsmøde ved klubhuset. 

Ikke fadølsanlæg. Borgerforeningen står for salg af vand, øl og vin (rød, hvid og rosé). 

Opstilling af borde kræver meget mandskab. 



 
Jens-Christian og Erik taler med krolfspillerne. 

Båltaler: Henrik, borgmesteren. Jens Christian kontakter ham. Alt. lederen af Ringsted Museum. 

Højtaleanlæg. 

Kaffe og småkager ved bålet i Høm. Bålfad til at riste skumfiduser. 

Vi skal være repræsenteret i Vetterslev. Vi kontakter Anja. I Vetterslev skal der være bålfad, hvor 
der kan ristes skumfiduser. 

Gadeskilte ved Dagli’Brugsen og Bedstes Stoffer. 

Listen fra sidste år over opgaver sendes til Jens-Christian. 

 

Punkt 9: Nyt fra Landsbyforum 

Ny ordning vedr. Temaudviklingspuljen. Hvert landområde får 15.000 kr. Forbrug skal 
dokumenteres ved kvitteringer. Landsbyforum har indstillet forslaget til Ringsted Kommune.  

Derudover er der 60.000 kr. som kan fordeles til de 10 landområder.  

Fordelen er, at Ringsted Kommune får mindre administration. 

Vi talte igen, igen om byporte. Det er stadigvæk et tema. Ringsted Kommune laver tiltag i 
Bringstrup. Mange kører gennem landsbyen ud til Holbækvej. 

Biodiversitet er oppe nu. 

Man taler også om mere trivsel. I Jystrup havde de en stor genåbningsfest efter Corona. 

 

Punkt 11: Eventuelt 

Erik vil gerne låne Borgerforeningens telt i weekenden omkring den 20. august og den 22. august. 

Vi var enige om, at det er OK, at bestyrelsesmedlemmer låner teltet. Frynsegode. 

 

Punkt 10: Næste bestyrelsesmøde 

Næste bestyrelsesmøde: 8. august kl. 9 på Birkely. 

 

Referent: Susanne 

 



 
 

 

 


